
Årsmøte i Hølonda menighet 
 

Hølonda kirke etter gudstjeneste 21.februar 2016. 
 

Tilstede: Marie Kulbrandstad, Tove Jønland, Oddrun Flisen, Bodil Eid, Inga Wehn, Turid 
Lillebudal, Kjell Arne Morland, Jan Arne Bremnes, Per Estendstad, Arild Stenset, Roar 
Kulbrandstad,  Per Otto Lilleberg , Berit Lilleberg, John Buklev og Ragnhild Blokkum. 

 
Sak 1: Godkjenning av innkalling og saksliste 
- Innkalling og saksliste er godkjent. 
 
Sak 2: Valg av ordstyrer og referent 
- Jan Arne Bremnes ble valgt som ordstyrer og Ragnhild Blokkum ble 
referent. 
 
Sak 3: Årsmelding for 2015 fra menighetsrådet (se vedlegg Årsmelding) 
Marie Kulbrandstad orienterer om året som har gått. Arbeidsoppgaver og 
arrangement som er gjennomført i 2015 blir oppsummert.  Året 2015 har 
vært et år med stor aktivitet og engasjement i menigheten.  

- Medlemmer i Hølonda menighetsråd 
- Diakoniutvalget 
- Trosopplæringsutvalget 
- Kirkeskyss 
- Tekstlesere 
- Statistikk 2015 
- Arbeid i menigheten 2015 
- Trosopplæring 
- Feiring av gudstjenester 
- Ola Løkbakks fond: Nytt lydanlegg  er montert i kirka. 

 
Årsmelding ble tatt til etterretning, Marie signerer og ettersender 
revidert årsmelding til referent og ordstyrer/leder i menighetsrådet Jan 
Arne Bremnes. 

 
Sak4: Regnskap for 2015 for menighetsrådet (se vedlegg Regnskap) 
Roar Kulbrandstad går gjennom regnskapet for 2015. Årsresultat ble et 
overskudd på kr 7150,75. Tips til neste år at større arrangementer som for 
eksempel Randi sin konsert og festen for 50 – årskonfirmantene blir tatt 
opp og drøftet i menighetsrådet.  Regnskapet ble revidert av Sveinung 
Bakke og Valdemar Finnanger, funnet i orden uten anmerkninger. 
Gjennomgangen av regnskapet ble tatt til etterretning.      
 



Sak 5: Årsrapport fra Hølonda diakoniutvalg 2015 (se vedlegg Årsrapport) 
Tone Njøs er ikke tilstede, men Jan Arne Bremnes orienterer om 
årsrapporten.  

- Hovedvirksomhet 
- Delmål 
- Økonomi 
- Kontakt med menighetsrådet 
- Visjoner 
- Frivillige medarbeidere 
- Hjertelig takk til medhjelpere 

Årsrapporten fra diakoniutvalget ble tatt til etterretning. 
 
Sak 6: Eventuelt 
-Randi Vik orienterer om den årlige konserten hun arrangerer hvert år. Hun 
ønsker gjerne å samle en komité som kan være med å hjelpe til. Konserten 
blir til høsten. Randi kommer på neste styremøte den 5.april når flere i 
menighetsrådet er tilstede, slik at vi blir enige om hvilke medhjelpere som 
skal være med. 
I tillegg lufter Randi Vik ønsker om ”forsanger gruppe”.  
 
- Kjell Arne Morland informerer om voksenopplæring og muligheter 
fremover.     
 
- Jan Arne Bremnes  deler  erfaringer om møte med Terje Forsberg på 
Rødde.   

 
-Idémyldring: Se på plassering av lerret/prosjektor. Vertikalt lerret montert 
bak søylen ved døpefonten, slik at ikke det blir synlig. Roar videreformidlet 
forslag fra Lydtekniker om tverrgående bjelke i venstre hjørne som lerretet 
vil henge i og bli skjult bak.  
- Høyttaleren som henger til venstre for alteret bør festes på veggen/eller 
påmonteres hjul for enkel flytting.  
 
Arild og Turid ble valgt til å skrive under årsmøtereferatet neste styremøte 
den 5. April. 
 
 
 
Referent Ragnhild Blokkum. 
 
  
 


